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Verslag over het jaar 1948 van de Sub-Commissie

voor het Zuiderzee-onderzoek.

Op de jaarvergadering in December 1948 werd voorgesteld in

1949 een excursie te houden langs het kustdeel Harderwijk-Nijkerk.
De heer van der Werff verzocht het alcoholherbarium van de

Zuiderzee-Commissie te doen opbergen in het Rijksherbarium te

Leiden.

De wenselijkheid werd naar voren gebracht het onderzoek naar

de wierenflora voort te zetten, en hierbij tevens de zuurgraad van

In 1948 werd door de heer en mevrouw A. van der Werff en

mejuffrouw A. P. C. de Vos een excursie gemaakt rond het IJsel-

meer, waarbij vooral de wierenflora bekeken werd. Bakker zette

carteringswerkzaamheden in de Noord-Oostpolder voort. Het kust-

deel Amsterdam-Diemen werd door Piet enige malen bezocht.

Het Correspondentieblaadje verscheen voor het eerst sedert twee

jaar, waarmee deel VII werd begonnen. Behalve de laatste excursie-

verslagen werden hierin nog een tweetal bijdragen opgenomen.
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het milieu te bepalen. Ook werd onderzoek naar de doorbraakkolken

in de Wieringermeer bepleit.
De vergadering was van oordeel het Zuiderzee-onderzoek voort

te zetten en nog niet de opheffing van de Sub-Commissie voor te

stellen.
De Secretaris,

H.W.E. Croockewit.


